
З А П И С Н И К 

СА XIX РЕДОВНЕ СЕДНИЦЕ САВЕТА ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА 

УНИВЕРЗИТЕТА У БЕОГРАДУ,  одржане у четвртак, 24. фебруара 2022. године, са 

почетком у 13 часова у Сали за седнице 

 

ПРИСУТНИ: проф. др Александар Милановић, проф. др Катарина Расулић, проф. 

др Душка Кликовац, проф. др Бошко Сувајџић, проф. др Ирена Шпадијер, доц. др Јелена 

Гинић, проф. др Јасмина Московљевић Поповић, проф. др Адријана Марчетић, проф. др 

Ивана Трбојевић Милошевић, доц. др Мејсун Гарајбе Симоновић, виши лектор Мирна 

Стевановић, доц. др Невена Цековић, Весна Видовић, Томислав Матић, Валентина Тасић, 

проф. др Радомир Милашиновић, Зоран Вучић, Матеја Шуша, Александар Стојановић, 

Марина Сутугина и Емил Зороњић.  

ОДСУТНИ: проф. др Богољуб Шијаковић, Соња Михајлов и Марко Јелић. 

 Седници су присуствовали и декан Факултета, проф. др Ива Драшкић Вићановић, 

продекан за наставу доц. др Јован Чудомировић, продекан за финансије проф. др Саша 

Модерц, в. д. секретара Факултета Мирјана Димитријевић, руководилац финансијско-

рачуноводствених послова Јадранка Крсмановић, и дипл. правник Марија Гајић. 

 

 Председница Савета, др Ирена Шпадијер, отворила је седницу и поздравила 

присутне чланове Савета. Констатовала је да постоји кворум за рад и пуноважно 

одлучивање. Поводом 4. тачке дневног реда, др Шпадијер је констатовала да су чланови 

Студентског парламента накнадно доставили Извештај о раду Студентског парламента за 

2021. годину, и да је пре почетка седнице Извештај уручен члановима Савета како би се 

могли упознати са његовим садржајем. Чланови Студентског парламента су замолили да 

се и њихов Извештај дода Извештају о раду Филолошког факултета за 2021. годину. Др 

Шпадијер је позвала чланове Савета да се изјасне о предложеном дневном реду и допуни. 

Предложени дневни ред је једногласно усвојен, заједно са допуном. 

 

1.  

УСВАЈАЊЕ ЗАПИСНИКА 

Једногласно су донете  

О Д Л У К А 

Усваја се записник са 17. електронске седницe Савета Филолошког факултета 

Универзитета у Београду одржане 9–10. новембра 2021. године. 

 

О Д Л У К А 

Усваја се записник са 18. електронске седнице Савета Филолошког факултета 

Универзитета у Београду одржане 27–29. децембра 2021. године. 

О Д Л У К А 

Усваја се записник са II ванредне електронске седнице Савета Филолошког 

факултета Универзитета у Београду одржане 28–31. јануара 2022. године. 

2. 

УСВАЈАЊЕ ИЗВЕШТАЈА О ИЗВРШЕНОМ ПОПИСУ ОСНОВНИХ СРЕДСТАВА 

на Филолошком факултету Универзитета у Београду на дан 31. 12. 2021. године 
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Након што је др Шпадијер отворила дискусију, за реч се јавио Зоран Вучић. Навео 

је да сматра да Извештај није потпун и да је исте примедбе ставио и на прошлогодишњи 

Извештај. Навео је да се Извештај о попису ради сваке године, ради пописивања имовине 

и обавеза, да би се стварно стање упоредило са књиговодственим стањем, и да сматра да 

Извештају недостаје вредносни елемент. Додао је и да га чуди да Државна ревизорска 

институција (ДРИ) која контролише све индиректне кориснике буџетских средства није 

већ раније дала примедбу на такав начин.  

 

За одговор се јавила декан Факултета, др Ива Драшкић Вићановић и одговорила да 

је ДРИ била у контроли и да се ради управо по њиховим препорукама, односно 

упутствима, и позвала господина Вучића односно поновила прошлогодишњи позив, да 

упути Факултет на начин рада. 

 У дисусији је још учествовале др Невена Цековић и др Адријана Марчетић. Др 

Шпадијер је навела да се треба проверити да ли има пропуста. 

 Након дискусије, са 18 гласова за, и једним гласом против, донета је 

 

О Д Л У К А 

 Усваја се Извештај о извршеном попису основних средстава и ситног инвентара на 

Филолошком факултету Универзитета у Београду на дан 31. 12. 2021. године. 

 

3. 

УСВАЈАЊЕ ИЗВЕШТАЈА О ФИНАНСИЈСКОМ ПОСЛОВАЊУ Филолошког 

факултета за период јануар – децембар 2021. године 

 

Поводом података исказаних у Извештају за 2021. годину за реч се јавио Зоран 

Вучић. Навео је да је погледао финансијски извештај и затражио објашњење у погледу 

наведених средстава која се стално враћају буџету, која су добијена за бруто плате, и 

поставио питање до када ће се вршити повраћај средстава буџету, те да до сада није 

наишао на тај случај. 

 

За одговор се јавила др Ивана Трбојевић Милошевић и објаснила питање повраћаја 

средстава буџету. Навела је да се ради о протоколу који се мора поштовати, да сви 

факултети УБ добијају буџетска средства из једног извора, али да се закон променио, и да 

је, услед промене закона, Факултет почео да подлеже двама законима, од којих је један 

закон о јавним службама, и да су се коефицијенти променили. Навела је да држава свакога 

месеца уназад, од марта 2019. године исплаћује факултету онолико колико припада према 

правилницима из 2014. године, те да Факултет свакога месеца вишак који преостане враћа 

назад у буџет, и да ће се такво стање наставити док држава не измени правилник о 

исплати.  

Након дискусије, једногласно је донета  

 

О Д Л У К А 

 Усваја се Извештај о финансијском пословању Филолошког факултета 

Универзитета у Београду за период јануар – децембар 2021. године. 
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4. 

УСВАЈАЊЕ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА ЗА 2021. 

ГОДИНУ 

 

Др Кликовац и др Шпадијер су посаветовале студентске чланове о начину 

састављања извештаја и формулација које се користе. 

Др Шпадијер је позвала је чланове Савета да се изјасне о Извештају о раду 

Факултета за 2021. годину, коме се придружује и Извештај о раду Студентског 

парламента. 

Једногласно је донета  

О Д Л У К А 

Усваја се Извештај о раду Филолошког факултета Универзитета у Београду за 

2021. годину. 

 

5. 

Разматрање и УСВАЈАЊЕ ПЛАНА РАДА Филолошког факултета за 2022. годину 

 

Једногласно је донета  

О Д Л У К А 

Усваја се План рада Филолошког факултета Универзитета у Београду за 2022. 

годину. 

 

6. 

Разматрање и УСВАЈАЊЕ ФИНАНСИЈСКОГ ПЛАНА ФИЛОЛОШКОГ 

ФАКУЛТЕТА ЗА 2022. ГОДИНУ 

 

 Поводом података исказаних у финансијском плану за 2022. годину за реч се јавио 

студентски представник Александар Стојановић и поставио питање везано за одељак за 

активности студентског парламента у коме није исказана цифра, односно да не постоји 

коначна цифра, а одговорила је Јадранка Крсмановић и рекла да је податак изостављен 

техничком грешком, и да су 2 милиона планирана за ову годину, 1.700.000,00 из буџета и 

300.000,00 из сопствених средстава. 

 

Једногласно је донета  

О Д Л У К А 

 Усваја се Финансијски план Филолошког факултета Универзитета у Београду за 

2022. годину. 

 

7. 

Разматрање и УСВАЈАЊЕ ПЛАНА ЈАВНИХ НАБАВКИ  

ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА ЗА 2022. ГОДИНУ 

 

Једногласно је донета  
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О Д Л У К А 

 Усваја се План јавних набавки Филолошког факултета Универзитета у Београду за 

2022. годину. 

   

8. 

РАЗМАТРАЊЕ ЖАЛБЕ АЛЕКСАНДРА ИЛИЋА БР. 3197/2 ОД 5. 11. 2021. ГОДИНУ 

 

Поводом жалбе упућене Савету, др Шпадијер је констатовала да је жалба 

приложена у материјалу члановима Савета и навела да је разматрање и одлучивање о 

жалби која је упућена Савету крајем прошле године сада на дневном реду јер је остављена 

за седницу уживо ради дискусије, и позвала в. д. секретара Факултета, Мирјану 

Димитријевић за објашњење члановима Савета. 

В. д. секретара, Мирјана Димитријевић је говорила о процедури избора 

демонстратора, а декан, др Ива Драшкић Вићановић, је додала како је пракса на факултету 

да декан поштује одлуку катедре. 

За реч се такође јавио и др Бошко Сувајџић и, као један од чланова Комисије који 

су писали Извештај о пријављеним кандидатима, објаснио начин поступања и оцене 

Комисије приликом разматрања свих пристиглих пријава кандидата и, имајући у виду 

наводе из жалбе кандидата Илића, још једном аргументовао одлуку Комисије која је у 

Извештају предложила декану да за сарадника ван радног односа (демонстратора) за ужу 

научну област Српска књижевност, предмет Народна књижевност, изабере кандидаткињу 

Александру Миљановић. Др Сувајџић је навео како сматра да је жалба неутемељена. 

У дискусији су још учествовали: др Кликовац, др Шпадијер, др Московљевић 

Поповић, Емил Зороњић. 

 

Након дискусије, једногласно је донета  

 

О Д Л У К А 

ОДБИЈА СЕ ЖАЛБА Александра Илића заведена под бројем 3197/2 од 5. 11. 2021. 

године, као неоснована. 

 

 

 

 

Седница је закључена у 13.51 часова. 

 

ЗАПИСНИК ВОДИЛА     

  

Марија Гајић                                                                         ПРЕДСЕДНИК САВЕТА 

                          ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА 

 

 

            Проф. др Ирена Шпадијер 


